St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association Election of Parent Managers for the term of 2013-2015 <u>Election Result</u>

The Parent Manager Election has successfully been completed on 31 October 2013. We have collected 2307 sheets of ballot papers. 31 are invalid while 158 are blank. The result is as follows:

Candidate number	Name of Candidate	Number of Votes Obtained
1	Chung San San Susanna	1629
2	Wong Pui King Julia	626

Ms Susanna Chung and Ms Julia Wong are elected the Parent Manager and the Alternate Parent Manager respectively for the term of 2013-15.

Thanks for your support and congratulations to Ms Chung and Ms Wong!

嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會 2013 - 2015 年度家長校董選舉 選舉結果

本會已於十月三十一日完成家長校董選舉,當日共收集選票 2307 張,而空白票及 無效選票則各佔 158 張及 31 張。點票結果如下:

參選編號	候選人姓名	得票
1	鍾姍姍女士	1629
2	黄佩琼女士	626

鍾姍姍女士獲選為 2013-15 年度家長校董,而黃佩琼女士則獲選為替代家長校董。

感謝各位家長大力支持並恭喜**鍾女士及黃女士!**